

# Prayer Intentions of the Holy Father for the Year 2019

(Source: <http://popesprayerusa.net/popese-intentions/>)



## 2019 年教宗祈 禱意向

**What is the process in the preparation of the prepared prayer intentions?** The faithful from around the world suggest papal prayer intentions to the international office of the Apostleship of Prayer in Rome. Through prayerful discernment the Apostleship selects a large number of them and submits them to the Vatican for further selection, with the Pope making the final selection. The Vatican then entrusts to the Apostleship of Prayer the official set of monthly prayer intentions, which the Apostleship then translates into the major world languages and publishes in print and digital formats.

<p style="text-align: center;"><b>January</b></p> <p><b>Young People and the Example of Mary</b></p> <p>That young people, especially in Latin America, follow the example of Mary and respond to the call of the Lord to communicate the joy of the Gospel to the world.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 1 月</p> <p>福傳意向：為年輕人和瑪利亞的榜樣願年輕人，尤其是拉丁美洲的年輕人，能效法瑪利亞的榜樣，答覆天主的召叫，將福音的喜悅傳給世界。</p>
---	---

<p style="text-align: center;"><b>February</b></p> <p><b>Human Trafficking</b> For a generous welcome of the victims of human trafficking, of enforced prostitution, and of violence.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 2 月</p> <p>總意向：為人口買賣 為慷慨接納人口買賣的受害者、被迫賣淫者、和暴力犧牲者。</p>
<p style="text-align: center;"><b>March</b></p> <p><b>Recognition of the Right of Christian Communities</b> That Christian communities, especially those who are persecuted, feel that they are close to Christ and have their rights respected.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 3 月</p> <p>福傳意向：為認清基督徒團體的權利 願基督徒團體，尤其是受迫害的團體，感覺到與基督的親密，及他們的權利受到尊重。</p>
<p style="text-align: center;"><b>April</b></p> <p><b>Doctors and their Collaborators in War Zones</b> For doctors and their humanitarian collaborators in war zones, who risk their lives to save the lives of others.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 4 月</p> <p>總意向：為戰爭地區的醫師和他們的合作夥伴 為戰爭地區的醫師及他們人道救援的合作夥伴，他們甘冒生命危險為救助他人的性命。。</p>
<p style="text-align: center;"><b>May</b></p> <p><b>The Church in Africa, a Seed of Unity</b> That the Church in Africa, through the commitment of its members, may be the seed of unity among her peoples and a sign of hope for this continent.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 5 月</p> <p>福傳意向：為非洲教會，合一的種子 願非洲教會，透過其成員的獻身，能成為該地區各種族合一的種子，和希望的標記。</p>
<p style="text-align: center;"><b>June</b></p> <p><b>The Mode of Life of Priests</b> That priests, through the modesty and humility of their lives, commit themselves actively to a solidarity with those who are most poor.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 6 月</p> <p>福傳意向：為司鐸生活的風格 願司鐸藉著他們簡樸謙遜的生活，積極投身，與最貧窮的人團結在一起。</p>
<p style="text-align: center;"><b>July</b></p> <p><b>The Integrity of Justice</b> That those who administer justice may work with integrity, and that the injustice which prevails in the world may not have the last word.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 7 月</p> <p>總意向：為司法的公正 願司法執行者公正行事，使橫行世界的不正義無法決定一切。</p>

<p style="text-align: center;"><b>August</b></p> <p><b>Families, Schools of Human Growth</b> That families, through their life of prayer and love, become ever more clearly “schools of true human growth”.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 8 月</p> <p>福傳意向：為家庭，人性成長的學校 願藉著祈禱與愛的生活，使家庭更明確的成為「真正人性成長的學校」。</p>
<p style="text-align: center;"><b>September</b></p> <p><b>The Protection of the Oceans</b> That politicians, scientists and economists work together to protect the world’s seas and oceans.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 9 月</p> <p>總意向：為保護海洋 願政治家、科學家和經濟學家能共同合作，以保護世界的海洋。</p>
<p style="text-align: center;"><b>October</b></p> <p><b>A Missionary “Spring” in the Church</b> That the breath of the Holy Spirit engender a new missionary “spring” in the church</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 10 月</p> <p>福傳意向：為教會福傳的「春天」 願聖神的氣息在教會內吹出新福傳的「春天」。</p>
<p style="text-align: center;"><b>November</b></p> <p><b>Dialogue and Reconciliation in the Near East</b> That a spirit of dialogue, encounter, and reconciliation emerge in the Near East, where diverse religious communities share their lives together.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 11 月</p> <p>總意向：為近東的交談與和好 願交談、相遇及和好的精神能出現在近東，使當地不同宗教團體能共同分享他們的生活。</p>
<p style="text-align: center;"><b>December</b></p> <p><b>The Future of the Very Young</b> That every country take the measures necessary to prioritize the future of the very young, especially those who are suffering.</p>	<p style="text-align: center;">2019 年 12 月</p> <p>總意向：為年幼者的未來 願各國都能做出必要的決策，優先為年幼者，尤其是受苦的年幼者創造未來。</p>